
Förvaltningsberättelse 2021 
 
 
Styrelsen har under året bestått av sekreterare Ingrid Johansson, kassör Anders 
Dahl och ordförande Jon Vendelbo. Under året har styrelsen sammanträtt för att 
planera årsstämman och diskutera aktuella saker kring vägen.  
 
 
Ett s.k.flexibump, farthinder, uppsatt, skyltar uppskruvade. Det andra ej uppsatt pga 
att vägen var avgrävd och ej asfalterad vid det tänkta stället. 
  
Arbetsdag 2021-10-02 då utfördes kantförstärkning på asfaltssträckan, sågning och 
röjning av kantsly med mera. Efter avslutat värv avnjöts Christinas ärtsoppa och bröd 
hos Kristensson. 
 
Årsstämma hölls 2021-10-26 något försenad pga covid.   
En våt vinter med nederbörd främst i form av regn har hållit snöröjningskostnaderna 
nere. Vägen är i ett bra grundskick vilket gjort att den klarat den våta säsongen bra. 
Detta gäller då främst grusvägen som påverkas mest av nederbörden. Dock är 
sträckan intill röglebäcken drabbad av översvämningar som vid något tillfälle lett till 
att vatten runnit tvärs över vägen i höjd med röglebäcken då denna svämmat över. 
Kontakt är upprättad med Lunds Renhållningsverk vilka är ansvariga för rögletippen 
som får anses vara orsak till det ökade vattentrycket och översvämningarna. 
Renhållningsverket har föreslagit åtgärder och är i kontakt med markägarna för 
vidare beslut i frågan. 
 
Under senare delen av året har Svenska Kraftnät slutfört ledningsarbetet med den 
stora kraftledningens ombyggnad och vägföreningen har fått ekonomisk 
kompensation för ökat slitage. 
 


